

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

No. 182
SECRET/198
13 October 1969

ARTICLE XXVIII:1 NEGOTIATIONS - 1969 Schedule XL - European Economic Community

The following communication, dated 1 October 1969, has been received from the Head of the Permanent Delegation of the Commission of the European Communities.

The Commission of the European Economic Community has the honour to inform the CONTRACTING PARTIES that the European Economic Community wishes to enter into negotiations for the rectification or modification of a concession included in the Schedule of the European Economic Community before it is bound for a new three-year period.

The description of the concession to be renegotiated is found in the Annex hereto.

In making this official notification, I have the honour to inform you that the Community is now examining the problems connected with this concession. It cannot be ruled out that the procedure initiated by the present notification will not be pursued.

ANNEX

CONCESSION OF THE EEC TO BE RENEGOCIATED SCHEDULE XL - EUROPEAN ECONOMIC COMMUNITY

Item No 76.01 Unwrought aluminium; aluminium waste and scrap:

A. Unwrought:

- Up to an annual quota of 130.000 metric tons 5%

SECRET

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS
DOUANIERS ET LE COMMERCE

No. 182
SECRET/198
13 octobre 1969

NEGOCIATIONS DE 1969 AU TITRE DE L'ARTICLE XXVIII:1

Liste XL - Communauté économique européenne

Le Chef de la Délégation permanente de la Commission des Communautés européennes a fait parvenir au secrétariat la communication suivante, en date du 1er octobre 1969.

La Commission de la Communauté Economique Européenne a l'honneur d'informer les PARTIES CONTRACTANTES que la Communauté Economique Européenne désire engager des négociations à l'effet de rectifier ou de modifier une concession reprise dans la liste de la Communauté Economique Européenne avant qu'elle ne soit consolidée pour une nouvelle période de trois ans.

L'annexe ci-jointe reprend le libellé de la concession à renégocier.

En procédant à cette notification officielle, j'ai l'honneur de vous faire connaître que la Communauté examine actuellement les problèmes relatifs à cette concession. Il n'est pas exclu que la procédure commencée par la présente lettre ne soit pas poursuivie.

ANNEXE

CONCESSION DE LA C.E.E. A RENEGOCIER

LISTE XL - COMMUNAUTE ECONOMIQUE EUROPEENNE

Position 76.01 Aluminium brut; déchets et débris d'aluminium:

A. brut:

- dans la limite d'un contingent annuel de
130.000 tonnes métriques

5%